
V PREMISLEK
ORGANIZATORJEM
DISCA V HORJULU

Pojasnilo
k članku

Avtorici članka. ki je bil objavljen v »Naši ko-
muni« 10. novembra 1981 pod naslovom »V pre-
mislek organizatorjem disca v Horjulu«, predvsem
pa tistim bralcem. ki o zadevi ne vedo nič drugega
kot to, da obstaja v vasi Horjul neka »beznica« kot
avtorica Mateja Komar poimenuje prostor name-
njen mladini za zabavo in ples. dajemo kot priza-
deta stran sledeče pojasnilo:

Mladinska organizacija v Horjulu je pred nekaj
leti usposobila kletni prostor tukajšnjcga Prosvet-
nega doma v klub namenjen predvsem rekreaciji
in zabave željni horjulski mladini. Fantje in dekle-
ta iz mladinske organizacije smo sami prišli na to
idejo predvsem zaradi tega. ker v Horjulu razen
dveh gostiln ni bilo primernega prostora kjer bi se
mladina lahko občasno shajala. Za začetek nismo
imeli razen vlažnega kletnega prostura ničesar; ne
sredstev, ne podpore mladinske organizacije obči-
ne Vič-Rudnik, še manj pa krajanov samih. Imeli
pa smo mnogo dobre volje in delavnosti. Tako smo
s prostovoljnim delom in lastnimi prihranki mla-
dincev v kratkem času uredili prostor v prijeten
klub, ki je kasneje zaradi predvajanja glasbe dobil
ime »disco«. Med tednom je bil klub odprt bolj v
rekreacijske namene. saj smo si kupili opremo za
namizni tenis, v soboto in nedeljo pa smo s skro-
mno opremo predvajali disco glasbo. mladini pa
smo Iahko ponudili brezalkoholne pijače in pivo.
Ponosni smo bili na naše delo, klub pa smo radi
pokazali tudi ostali prihajajoči mladini izven Hor-
jula. Z denarjem od vstopnine in prodanih pijač
smo prostor sčasoma še izboljšali kot se je najbolje
dalo, imeli pa smo to srečo, da smo zaradi sposob-
nosti posameznikov pričeli s predvajanjem dobre
disco glasbe enakovredne boljšim discom v Ljub-
Ijani in njeni okolici. Avtorica članka pravilno
ugotavlja, da so bili sobotni in nedeljski večeri
prijetni in je mladina rada zahajala k nam. Njene
nadaljnje ugotovitve pa smatramo za pretirane in v
dokajšnji meri neresnične. Stanje razmer v našem
klubu je tako, kot v večini mladinskih klubov.
Današnja mladina pa je na žalost včasih tudi ob-
jestna in zaradi užitih alkoholnih pijač pride do
nepotrebnih medsebojnih obračunavanj. Avtorica
je že sama ugotovila, da je taka mladina k nam
prihajala že pod vplivom alkohola in v večini pri-
merov tudi povzročila neprijetne nemire. Organi-
zatorji v takih primerih nismo stali križem rok kot
avtorica navaja, pač pa smo iskali pornoč pri var-
nostnih organih, ki pa se razen v enem primeru
niso odzvali. Vendar je potrebno bralcem pojasniti
še to, da so bili taki primeri redki in da organiza-
torji ne vemo za posmehovanja in žalitve, ki jih
avtorica navaja.

Naš klub ni nikakršen »divji disco« kjer se pre-
tepi vršijo po tekočem traku, kjer steklenice letijo
kot v kavbojskih filmih, kjer se delajo zdrahe med
mladimi in se solidna mladina išče z lučjo. V teh
navajanjih je avtorica nekoliko pretiravala, njen
članek pa da misliti na težnje subjektivne narave.

Sicer pa je tovarišica Komar stara znanka našega
»divjega disca«, za katero pa tudi ni vredno trditi,
da sodi med »solidno« mladino disca Horjul. Mar
ne tovarišica Komar?

Toliko v pojasnilo

0 0 ZSMS HORJUL


